
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 9. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 76
Mener ministeren, at det var en fejl, at Forsvarets Ejendomsstyrelse i december 2019 an-
befalede at igangsætte initiativer for at imødegå forureningerne med PFAS på Forsvarets 
arealer, siden hun efterfølgende har valgt ikke at følge dem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christoffer Aagaard Melson (V) og Peter Juel-Jen-
sen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Christoffer.Melson@ft.dk, Peter.Juel.Jen-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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